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Abstract (en)
The oven has a cooking chamber, which can be closed by a door and is equipped with upper and lower heating elements for top and bottom
heating, the heating element for bottom heating being integrated into a dividing plate which can alter the volume of the cooking chamber. The
dividing plate (5) is shielded from the floor (7) of the cooking chamber by heat insulation (8). Breaks (14) are provided in the side walls (9, 9') of the
cooking chamber, and optionally in the rear wall, at the level of the guides (10) for the dividing plate (5). (Fig. 1) <IMAGE>

Abstract (de)
Elektrischer Back- und Bratofen mit einem durch eine Tür verschließbaren Garraum, der mit einem oberen und einem unteren Heizkörper für die
Ober- und Unterhitze ausgerüstet ist und der die Unterhitze bildende Heizkörper in einer das Garraum-Volumen veränderbaren Trennplatte integriert
ist. Die Trennplatte (5) ist gegenüber dem Garraumboden (7) durch eine Wärmeisolierung (8) abgeschirmt. In den Garraumseitenwandungen (9, 9')
und gegebenenfalls in der Garraumrückwandung sind in Höhe der Führungen (10) für die Trennplatte (5) Unterbrechungen (14) ausgebildet. (Fig. 1)
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